
 

 

Mit navn er Ellen Toft. 

Jeg har været medlem i Norddjurs Golfklub siden 2018, og fik banetilladelse samme år, så jeg har stadigvæk 

meget at lære. 

Jeg blev valgt ind i klubbens bestyrelse i 2019, og blev i 2020 kasserer og i den egenskab formand for 

økonomiudvalget. 

Jeg er fratrådt arbejdes markedet i 2019, efter 43 år indenfor den finansielle verden. De sidste 17 år af mit 

arbejdsliv var jeg afdelingsdirektør i Sparekassen Kronjyllands afdeling i Hadsten. 

Jeg har siddet i bestyrelsen i Sparekassen Kronjylland, og har i den forbindelse taget 

bestyrelsesuddannelsen ved finanssektorens uddannelsescenter. 

Jeg genopstiller til bestyrelsen fordi jeg synes det er spændende at være med til at videreudvikle Norddjurs 

Golfklub. De sidste 2 år i bestyrelsen har givet mig stor indsigt i hvad det vil sige at drive en golfklub. Jeg er 

jævnligt i klubben, og har derfor også opnået indsigt i og forståelse for opgaveløsningen i klubben generelt. 

Jeg vil i bestyrelsen arbejde videre med at udvikle klubben, lytte til medlemmerne ønsker, og arbejde for en 

klub hvor der er højt til loftet, og plads til alle. Arbejde for unge som ældre, nye eller elitespillere og alle 

vores greenfeegæster. 

Jeg vil have fokus på, at økonomien hænger sammen, og vi samtidig udvikler klubben, så vi stadigvæk har 

en eftertragtet bane at spille på.    

  

Jeg er således klar til at tage en tørn mere med bestyrelsesarbejdet. 

 

Med venlig hilsen 

Ellen Toft 

 


